
Zápis č. 40 
Ze čtyřicátého zasedání školské rady konaného dne 24. listopadu 2015 v Masarykově 

základní škole Obecnice 
 

Přítomni: viz prezenční listina 
  
Program: 1. Zahájení a seznámení s programem 
       2. Projednání a schválení doplňku Školního řádu Masarykovy základní školy  

         č. j. 2015/29 
      3. Různé 
     4. Závěr 
  
K bodu 1) 
 
Jednání řídila paní D. Pergeltová. 
Navržený program byl schválen bez připomínek. 
 
K bodu 2) 
 
Stanislava Nováková, zástupkyně ředitele školy, podala informace k doplňku Školního řádu 
Masarykovy základní školy č. j. 2015/29 – dovysvětlení pojmu vyučování, místo slov mobilní 
telefony záměna za ICT, doplnění o Zákon o ochraně osobních údajů č 101/2000 sb. . 
 
D.Pergeltová – dotazy a) k používání telefonu v případě nutnosti,  
                                      b) jaké budou postihy za porušení zákazu. 
Odpověď: St. Nováková – vysvětluje: a) pokud se žák zeptá učitele a ten souhlasí, může žák  

     telefon v odůvodněných případech použít.             
                                                               b) napomenutí, důtka třídního učitele, ředitelská důtka,  

     dvojka z chování, při závažném porušení možnost     
      přeskočit posloupnost. 

 
J. Laipold – dotaz k pojmu Zákon o právu autorském č 121/2000sb., o právech souvisejících 
s právem autorským a o změně některých zákonů. 
Odpověď: St. Nováková – vysvětluje, že žáků se týká především č.101/2000 sb.,o ochraně 
osobních údajů a o změně některých zákonů ve zněních účinném od 1. ledna 2015. Jde o oblast 
fotografování, vkládání a popis fotografií na FB. 
 
J. Laipold – dotaz, zda v případě, že žák vloží fotografie spolužáků, učitelů na FB bez jejich   
                   souhlasu, bude řešit škola nebo Policie. 
Odpověď- J. Kadlec – škola bude respektovat doporučení Policie ČR, takové případy neřešit   
                  samostatně, ale předat Policii. 
 
Při hlasování byl Školní řád Masarykovy základní školy Obecnice č. j. 2015/29 přítomnými 
jednomyslně schválen. 
 
K bodu 3) 
 
J.Oktábec – podnět k posunutí třídních schůzek na pozdější hodinu. 
Odpověď: St. Nováková – anketa bude rozdána do tříd, výsledky vyhodnocení budou oznámeny 
na dalším zasedání školské rady. 
 
 



K bodu 4) 
 
Program byl tímto vyčerpán. 
Příštím termínem zasedání bude květen 2016. 
 
Přílohy: 

1. Školní řád Masarykovy základní školy Obecnice č. j. 2015/29 
2. Prezenční listina 

 
 

Usnesení: 
Školská rada jednomyslně schvaluje Školní řád  Masarykovy základní školy  Obecnice č. 
j. 2015/29 . 

 
Zapsala: 
 
Markéta Bajerová 
 
Schválili: předsedkyně školské rady ………………………………………………… 
                místopředseda školské rady ………………………………………………. 
 


